
5 اقتصاد

گذر خبر

مدیری که ۳۳ میلیون تومان 
حقوق بگیرد، چقدر 

مالیات می دهد؟
بر اساس مصوبه ســقف معافیت مالیاتی  �

۱۴۰۰، مدیــری کــه ۳۳ میلیون تومــان، یعنی 
ســقف حقوق را بگیــرد، باید شــش میلیون و 
۴۵۰ هــزار تومان مالیات بپــردازد که دریافتی 
او ۲۶ میلیون و ۵۵۰ هزار تومان می شــود. این 
میزان مالیات تقریبا بیــش از دو برابر دریافتی 

یک کارگر است.
به گزارش تســنیم،  حواشــی مدل افزایش 
حقوق در کمیســیون تلفیــق همچنان ادامه 
دارد، براساس اعلام رسمی اعضای کمیسیون 
تلفیق بودجه، عملا پیشنهاد دولت در مجلس 
بــرای افزایش حقوق کارمنــدان عینا پذیرفته 

شده است.
زارع، ســخنگوی کمیســیون تلفیق لایحه 
بودجه ســال ۱۴۰۰ مجلس گفت: کمیســیون 
تلفیــق پیشــنهاد دولــت بــرای افزایش ۲۵ 
درصــدی حقــوق و مزایــای کارکنــان دولت 
را برای ســال آینــده تصویب کرد، اما ســقف 
پرداخــت حقــوق را ۱۵ برابــر حداقل حقوق 
یعنی ۳۳ میلیــون تومان تعیین کــرد. بر این 
اساس، نمایندگان میزان سقف حقوق را از ۲۱ 

برابر به ۱۵ برابر حداقل حقوق کاهش دادند.
اما سقف پاداش بازنشستگی ۴۷۵ میلیون 
تومان تعیین شــده اســت، همچنین ســقف 
معافیــت مالیاتــی حقوق کارکنــان دولت به 
اســتثنای اعضای هیئت  علمی و قضات چهار 

میلیون تومان تعیین شد.
بر اساس مصوبات کمیسیون تلفیق بودجه، 
از حقوق بین چهار تا هشــت میلیون تومان ۱۰ 
درصد، حقوق بین هشــت تا ۱۲ میلیون تومان 
۱۵ درصد، حقوق ۱۲ تــا ۱۸ میلیون تومان ۲۰ 
درصــد، حقــوق ۱۸ تا ۲۴ میلیــون تومان ۲۵ 
درصــد و حقوق ۲۴ تــا ۳۲ میلیون تومان ۳۰ 
درصد مالیات اخذ خواهد شد. همچنین مازاد 
بر ۳۲ میلیون تومان در ماه ۳۵ درصد مالیات 

بر حقوق لحاظ خواهد شد.

مجموع واریزی های 
طرح ملی مسکن

به ۵۶۰۰ میلیارد تومان رسید
یک مقام مســئول از واریــز پنج هزارو ۶۰۰  �

میلیارد تومــان وجوه اولیــه متقاضیان طرح 
اقدام ملی مسکن خبر داد.

راه وشهرســازی،  وزارت  گــزارش  بــه 
تازه تریــن  دربــاره  علمــداری  محمدحســن 
وضعیت واریز وجه به حساب طرح اقدام ملی 
مســکن گفت: تاکنون ۱۹۲ هزار و ۳۸۷ نفر در 
طرح اقدام ملی مســکن افتتاح حساب کردند 
که از ایــن تعداد ۱۳۳ هــزار و ۶۲۸ نفر، وجوه 
اولیه خود را به حساب خود برای اجرای طرح 

اقدام ملی مسکن، واریز کرده اند.
معاون اعتباری بانک عامل حوزه مســکن 
از واریزنشــدن وجه ازســوی ۵۸ هــزار و ۷۵۹ 
متقاضــی خبر داد و افزود: مبلغ واریزشــده از 
سوی ۱۳۳ هزار و ۶۲۸ متقاضی پنج هزارو ۶۰۰ 

میلیارد تومان است.

سهام  عدالتی ها مراقب 
پیامک های جعلی باشند

پیامک هایــی دربــاره ثبت نام در ســامانه  �
ســجام برای برخی مشمولین ســهام عدالت 
ارســال و در آن اعلام شــده اســت که اگر در 
زمان مشــخصی در سجام ثبت نام نکنند، سود 
سهام را دریافت نخواهند کرد؛ درحالی که این 

موضوع صحت ندارد.
بــه گــزارش ایســنا، افــرادی کــه روش 
غیرمســتقیم را برای مدیریت ســهام عدالت 
خود انتخاب کرده بودند سهامدار شرکت های 
سرمایه گذاری اســتانی محسوب می شوند که 
زمان ثبت نام سهام عدالت آنجا ساکن بوده اند. 
در نتیجه شــرکت های همان اســتان مدیریت 
سهامشان را برعهده دارد. بر این اساس چندی 
 پیش اعلام شــد که افراد مذکور لازم است در 
سامانه ســجام به نشــانی sejam. Ir ثبت نام 

کرده و کد بورسی خود را دریافت کنند.
در این شــرایط این افراد از منافع آزادســازی 
سهام عدالت برخوردار می شوند و در این شرایط 
می توانند ســود ســالانه خود را دریافــت کنند. 
درواقع ســود سالانه ســهام عدالت به این افراد 
تعلق می گیــرد اما فقط زمانی می توانند ســود 

خود را دریافت کنند که سجامی شده باشند.
در ایــن راســتا اخیرا پیامک هایــی درمورد 
ثبت نــام در ســامانه ســجام بــرای برخــی 
مشمولین ســهام عدالت ارسال و در آن اعلام 
شده است که اگر در زمان مشخصی در سجام 
ثبت نام نکنند، سود سهام را دریافت نخواهند 
کرد؛ درحالی که این موضوع صحت ندارد؛ زیرا 
برای ثبت نام در ســامانه سجام مهلتی در نظر 

گرفته نشده است.
به گفتــه محمدرضــا پوررضایی، مشــاور 
اجرائی ســهام عدالت شرکت ســپرده گذاری 
مرکــزی، ایــن پیامک هــا قانونــی نیســت و 

سهامداران عدالت نباید به آنها توجه کنند.
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ابرپروژه بیدبلند به  منظور جمع آوری گازهای فلر از محیط زیست به بهره برداری رسید

مشعل ها خاموش می شود
رئیس جمهور: بدزبان ها بدانند که سیاست خارجی چقدر می تواند در اقتصاد نقش داشته باشد

شــرق: مشعل های گاز فلر خاموش می شــود. برای این 
منظور ابرپروژه بیدبلند با ســه میلیاردو ۴۰۰ میلیون دلار 
ســرمایه گذاری و به جهــت جلوگیــری از تخریب های 
زیســت محیطی گازهای فلر و اســتفاده از این گازها در 
پتروشــیمی به عنوان خوراک و تزریق به شــبکه مصرف 
گاز کشور، روز پنجشنبه با حضور رئیس جمهور از طریق 
ویدئوکنفرانس و حضور وزیر نفت و مدیرعامل هلدینگ 
خلیج فارس به بهره برداری رسید. یکی از اهداف اصلی 
ساخت این پروژه علاوه بر ایجاد ارزش افزوده اقتصادی، 
جلوگیری از ایجاد آلودگی  ناشــی از ســوزاندن گازهای 
مذکور در فلرها و حفظ ســلامت مردم این اســتان ها و 
محیط زیست منطقه اســت که به  لحاظ همین کارکرد 
 از پروژه بیدبلنــد خلیج فارس می توان به عنوان ریه های 
جدید تنفسی در پهنه جغرافیای اجرائی آن نام برد. علاوه 
بر آن گازهای  اسیدی تولیدشده در این پالایشگاه به  جای 
سوزانده شدن در فلرهای پالایشگاه، با سرمایه گذاری ۶۵ 
میلیون دلاری مجددا فراوری  و به چاه های نفت آغاجاری 
برای حفظ تولید صیانتی آنها تزریق می شود.  در مراسم 
افتتاح این پروژه همچنیــن رئیس هیئت عامل صندوق 
توسعه ملی و مدیران عامل بانک های عضو کنسرسیوم 
بانکی، استاندار و نمایندگان و مقامات محلی نیز حضور 
داشتند. حســن روحانی، رئیس جمهور، روز پنجشنبه در 
مراســم آغاز بهره برداری از طرح بزرگ ملی که با  همت 
شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس و با سرمایه گذاری 
ســه میلیاردو ۴۰۰ میلیون دلاری به بهره برداری رســیده 
اســت، گفت:  این پروژه عظیم که در خاورمیانه بی نظیر 
اســت، در شرایطی امروز به دست فرزندان این مرز و بوم 
 و این ملت و تلاشــگران به افتتاح رسید که در سال های 
۹۴ و ۹۵ در ســایه برجام دســت و بال ما باز شــده بود و 
توانستیم نفت را  صادر کنیم و بخش بزرگی از پول نفت 
به صندوق توسعه وارد شد و توانستیم برای تکمیل و به 
 بهره برداری رسیدن این پروژه  هزینه کنیم.  روحانی افزود: 
برخی فکر می کنند همه پول فروش نفت در اختیار دولت 
است، درحالی که ۳۸ درصد درآمدهای نفتی به  صندوق 
توســعه واریز می شود و ۱۴٫۵ درصد آن نیز برای توسعه 
و اداره نفت در اختیار خود شــرکت ملی نفت اســت و 
امیدواریم  ســال آینده همان طور که پیش بینی کرده ایم، 
روزانــه دومیلیون و ۳۰۰ هزار بشــکه نفت بفروشــیم و 
بــا درآمد حاصــل از آن بتوانیــم  طرح هــا و پروژه های 
توسعه ای بیشتری را تکمیل و افتتاح کنیم.  رئیس جمهور 
به نتیجه رســیدن طرح جمع آوری گازهای مشعل ســوز 
(فلرها) را که موجب آلوده شــدن فضا می شوند، یکی از 
 اقدامات مهم محیط زیستی این دولت عنوان کرد و افزود: 
از همه کارگران، مهندســان و مدیران به  خاطر انجام این 
کار بزرگ بسیار  متشکرم.  روحانی با بیان اینکه بخشی از 
قدرت ملی ما در ســایه قدرت انرژی اســت، گفت: ایران 
از نظــر منابع انرژی جایگاه ویــژه و  مهم در منطقه دارد 
و با دراختیارداشــتن ۳۲ هزار میلیــارد متر مکعب گاز، 
بزرگ ترین منبع گازی جهان است و از لحاظ منابع  گاز در 
سطح جهان مقام اول را دارد.  رئیس جمهور با اشاره به 
اینکه امروز در دولت دوازدهم برای اولین بار تاریخ ایران 
شــاهد تولید روزانه یک میلیارد متر مکعب  گاز اســت، 

افزود: متأســفانه با  این همه گازی که تولید می کنیم، باز 
هم در زمستان مشکل داریم و ضروری است که مصرف 
خــود را  مدیریت کنیم.  روحانی افزود: با پول نفتی که در 
ســال های ۹۴ تا ۹۶ و بعد از برجام فروختیم توانســتیم 
تجهیزات و قطعات مورد نیاز  پالایشــگاه ها را وارد کشور 
کنیم و توانســتیم این طرح های عظیم و بزرگ را به ثمر 
برســانیم. آنهایی که بدزبان هستند و شاید مطلع  نباشند 
بدانند که سیاســت خارجی و دیپلماسی چقدر می تواند 
در اقتصاد و تولید و در جهش تولید نقش داشــته باشد.  
رئیس جمهور در بخش پایانی ســخنانی خود گفت: این 
پروژه عظیم که ۱۸ درصد آن در دولت قبلی و ۸۲ درصد 
در این دولت  اجرا و ۳٫۴ میلیارد دلار برای آن هزینه شده 
است، ســالانه ۷۰۰ میلیون دلار محصول صادر می کند 
و می تواند در   ۴٫۵ ســال پولی را که برایش هزینه شــده 

درآورد و این جزء افتخارات ماست. 
 تا پایان سال ۱۴۰۱ هیچ گازی در مشعل نمی سوزد

بیــژن زنگنه، وزیر نفــت، نیز در آییــن بهره برداری از 
طرح های ملــی وزارت نفــت (بهره برداری رســمی از 
پالایشــگاه گاز بیدبلند خلیج  فارس) درآمد سالانه طرح 
عظیم پالایشگاه گازی بیدبلند خلیج  فارس را ۱.۵ میلیارد 
دلار اعــلام کرد و گفــت: تا پایان ســال   ۱۴۰۱ هیچ گازی 
در مشعل نمی ســوزد.  او اظهار کرد: تعهد ما در ابتدای 
ســال ۹۹ این بود که در این ســال ۱۷ طرح پتروشیمی با 
سرمایه گذاری حدود ۱۱.۴ میلیارد  دلار با مجموع ظرفیت 
تولیــد ۲۵ میلیــون تن به بهره برداری رســمی برســد، 
خوشحالم اطلاع دهم که امروز شاهد بهره برداری رسمی 
 یازدهمین طرح از این مجموعه هستیم.  زنگنه پالایشگاه 
بزرگ بیدبلند خلیج  فارس را ابرپروژه برشمرد و گفت: با 
راه اندازی این  پالایشــگاه و ظرفیت پالایش روزانه حدود 
۲۵ میلیــون مترمکعب و بهره بــرداری از خط لوله یکم 
سراسری در سال ۱۳۵۰ صنعت  گاز در ایران شکل گرفت 
و متولد شد.  زنگنه با اشــاره به اینکه بخش عمده ای از 
این مقدار گاز (روزانه ۲۵ میلیون مترمکعب) با توجه به 
اینکه در داخل کشور مصرف  نمی شد با خط لوله ای که 
تا آستارا کشیده شده بود به اتحاد جماهیر شوروی سابق 
صادر می شد، یادآوری کرد: تعریف پالایشگاه  بیدبلند ۲ به 
اوایل ســال ۱۳۸۰ برمی گردد، در آن مقطع ما مطالعاتی 
جامع درباره بهره برداری از ظرفیت های استان خوزستان 

انجام  دادیــم و پس از بحث های فــراوان به این نتیجه 
رســیدیم که لازم است تأسیســاتی بزرگ و متمرکز برای 
فراورش گاز بسازیم.  وزیر نفت با بیان اینکه تا پایان سال 
۱۴۰۱ هیچ گازی در مشعل نمی سوزد و بیش از ۹۵ درصد 
از گازهای همراه جمع آوری شده  استفاده می شود، تصریح 
کرد: بخشی از طرح آماک در دولت اصلاحات انجام شد و 
بخشی هم در سفر پیشین جناب عالی به استان  خوزستان 
به بهره برداری رســید.  وزیر نفت با بیان اینکه پالایشگاه 
گازی بیدبلند خلیج  فارس خوراک پتروشــیمی بندر امام 
را تأمین می کند، افزود: این پالایشگاه  تأمین کننده خوراک 
الفین و پلی اتیلن گچساران هم خواهد بود و بیش از یک 
میلیون تن اتان از پالایشــگاه بیدبلند به گچساران انتقال 
 داده می شود، قرار اســت در آنجا (گچساران) یک واحد 
الفین ساخته شود که حدود ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارد و تا سال   ۱۴۰۰ به بهره برداری می رسد.  زنگنه ادامه 
داد: پتروشیمی گچساران خوراک دو واحد ۳۰۰ هزار تنی 
پلی اتیلن را در گچساران و دهدشت تأمین می کند و بقیه 

 اتیلن هم به خط لوله اتیلن غرب تزریق می شود. 
 بیدبلند خلیج  فارس، تا ۱٫۵ میلیارد دلار درآمد سالانه 

خواهد  داشت
همچنین مدیرعامل پالایشــگاه بیدبلند خلیج  فارس 
در مراســم افتتــاح بزرگ ترین هــاب گازی غرب آســیا 
توســط رئیس   جمهور با اشــاره به اهمیت این  پروژه در 
ایجاد ارزش افزوده و جلوگیری از ایجاد آلودگی ناشــی 
از ســوزاندن گازهای همراه با نفــت در فلرها گفت: در 
صورت  تأمین خــوراک صد درصدی این پالایشــگاه گاز، 
بیدبلند سالانه یک ونیم میلیارد دلار درآمد ناشی از فروش 
خارجی و داخلی خواهد  داشت.  محمود امین نژاد با بیان 
اینکه سهم سازندگان و پیمانکاران داخلی در ساخت این 
ابرپروژه، بیش از ۶۵ درصد اســت، اظهار کرد: در بخش 
 تأمین منابع مالی، دو میلیارد و ۲۰۰ میلیون دلار از بودجه 
ســه میلیارد و ۴۰۰ میلیون دلاری پــروژه از منابع صندوق 
توسعه  ملی و تشکیل یکی از بزرگ ترین کنسرسیوم های 
بانک های داخلی شــامل بانک های تجارت، پارســیان، 
صنعت و معدن و ملت با  عاملیت بانک سپه تأمین شد 
که انســجام و هارمونی ایجادشــده بین سیستم بانکی، 
گمــرک و وزارت صمت در کارســازی و اســتفاده از  این 
منابع موجب شد که در گشایش و مؤثرشدن این اعتبارات 
اســنادی، رکوردهای زمانی بی نظیری در سیستم بانکی 

کشور به ثبت  برسد. 
 بیدبلند نشــان دهنده توان  اجرای  ابرپروژه ها توسط 

بخش  غیردولتی  است
جعفــر ربیعــی، مدیرعامل هلدینــگ خلیج فارس، 
در این مراســم با بیان اینکه پالایشگاه گاز بیدبلند خلیج  
فارس نشــان دهنده تــوان بخش غیردولتــی در اجرای 
ابرپروژه هاســت، گفــت: با افتتــاح این پالایشــگاه گاز و 
همچنین اجرای پروژه جمــع آوری گازهای همراه با فلر 
تا دو  ســال و نیم آینده فلرهــا در مناطق نفت خیز جنوب 
خاموش می شود. نایب رئیس هیئت مدیره هلدینگ خلیج 
 فارس تصریح کرد: این پروژه در اواخر سال ۹۴ زمانی که 
از بخش دولتی به بخش غیردولتی یعنی هلدینگ خلیج 
فارس واگذار شد تنها ۱۸ درصد پیشرفت داشت، امروز و 
در اواخر سال ۹۹،  ۹ ماه است که عملیات نصب مکانیکی 
این پروژه تمام شده و ما وارد فاز راه اندازی و بهره برداری 
این پروژه شده ایم و خوشبختانه ظرف سه ماه گذشته پنج 
محموله از محصولات پالایشگاه گاز بیدبلند خلیج فارس 
صادر شده و در همین مدت بخش زیادی از خوراک مورد 
نیاز پتروشیمی های ماهشهر و ایلام از این پالایشگاه تأمین 
شده است. جعفر ربیعی پس از بهره برداری از پالایشگاه 
گاز بیدبلند خلیج فارس در جمع خبرنگاران با اشــاره به 
اینکه این مجتمع کمتر  از  پروژه های بزرگ دنیا نیســت و 
یک پروژه بین المللی است، اظهار کرد: حجم کار و سطح 

فناوری استفاده شده، این پروژه را  در  سطح پروژه های دنیا 
قرار داده اســت به طوری که در میان چهار نامزد نهایی 
مگاپروژه بخش انرژی جایزه جهانی در ســال   ۲۰۲۰  قرار 
گرفت و در نهایت به عنوان پروژه ســوم انتخاب شــد که 
در این انتخاب هم البته مسائل سیاسی دخیل بود وگرنه 
پروژه اول و  دوم  انتخاب شــده در عالــم واقعا پایین تر از 
بیدبلند خلیج فارس هســتند.  وی با بیان اینکه بیدبلند 
خلیج فارس تنها پروژه ای است که پس از پیروزی انقلاب 
اســلامی در صنعت نفت، گاز و پتروشیمی با  این  حجم 
اجرا شده است، افزود: حجم سرمایه گذاری در این پروژه 
۳.۴ میلیارد دلار اســت که با احتساب طرح جمع آوری 
 گازهای  مشــعل مناطق نفت خیز جنوب به ۴.۶ میلیارد 
دلار می رســد و پروژه ای با این عظمت که تنها بازدید از 
آن چند روز طول  می کشد چه برسد به ساخت آن، نشان 
می دهد که جز مجاهدت و کار عاشقانه دلیل دیگری برای 
این سرعت و کیفیت در ساخت این  پالایشگاه عظیم وجود 
ندارد.  مدیرعامل هلدینگ خلیج  فارس به نقش این پروژه 
در اشــتغال زایی و تأمین خوراک پتروشیمی ها اشاره کرد 
و ادامــه داد:  اولویت  هلدینگ خلیج  فارس اســتفاده از 
نیروهای بومی اســت به طوری کــه ۷۹ درصد نیروهای 
تخصصی این پروژه در دوران  بهره برداری  بومی هستند.  
ربیعی با اشــاره به اینکه پالایشگاه بیدبلند خلیج  فارس 
در شرایط کنونی با ۴۰ درصد ظرفیت کار می کند، تصریح 
کرد: این مجتمع  با  همین ۴۰ درصد ظرفیت، ۶۰۰ میلیون 
دلار درآمدزایی دارد که عدد درخور توجهی است و همین 
میزان تولید بخشــی از  خوراک  پتروشیمی های ماهشهر 
را تأمین می کرده اســت. این پالایشگاه تا پایان امسال به 
۵۰ درصد ظرفیت می رســد و یک ردیف  پالایشی   (ترین) 
مستقل پالایشــگاه با صددرصد ظرفیت کار خواهد کرد.  
وی با بیان اینکه صنعت پتروشیمی امروز این توان را پیدا 
کرده اســت که وارد صنایع بالادست شود، گفت: با تأکید 
و  اعتماد  مهندس زنگنه مرز بین بالادســت و پایین دست 
برداشته شده است و صنعت پتروشیمی کشور توان مالی 
و تخصصی مورد  نیاز  برای ورود به بالادست خود یعنی 
نفت و گاز را پیدا کرده اســت.  مدیرعامل هلدینگ خلیج 
 فارس از آمادگی ورود این هلدینگ برای اجرای طرح های 
بالادست نفت و گاز به  منظور تأمین  خوراک  پتروشیمی ها 
خبر داد و گفت: این موضوع دو دلیل دارد؛ پتروشیمی ها 
افزون بر توان مالی و فنی، برای تأمین خوراکشان  انگیزه 
 بیشــتری دارند و می توانند این پروژه هــا را در زمان بندی 
مناســب اجرا کنند.  ربیعی به تعریف دو مگاپروژه هرمز 
در عســلویه و پتروشیمی ماهشــهر در هلدینگ خلیج 
 فارس برای ریل گذاری این شــرکت  و  صنعت پتروشیمی 
کشور اشــاره کرد و افزود: پروژه ۴.۵ میلیارددلاری هرمز 
با خوراک ترکیبی اتان و بوتان اســت که از  پارس  جنوبی 
تأمین خواهد شــد. مجوزهــای آن از وزارت نفت گرفته 
شده است و در حال دریافت زمین از شرکت ملی صنایع 
 پتروشــیمی  هستیم که امیدواریم تا امسال کلنگ آن زده 

شود. 
 قدردانی استاندار خوزستان از خدمات هلدینگ خلیج 

فارس
استاندار خوزســتان گفت: هلدینگ خلیج  فارس در 
قالب مســئولیت های اجتماعی خدمات چشمگیری را 
به اهالی شهرســتان بهبهان  ارائه  کرده اســت که جای 
قدردانی دارد.  غلامرضا شــریعتی در این نشست خبری 
تصریــح کرد: من شــهادت می دهم که آقــای ربیعی و 
مجموعه هلدینگ خلیج فارس چه  برای  ماهشــهر، چه 
بــرای بهبهان و چه موارد دیگر درباره مســائل مرتبط با 
پتروشیمی های این هلدینگ با مسئولان استان، نمایندگان 
 و  مؤثــران مرتب در تماس بوده و هســتند تا اعتراض و 
مشکلی ایجاد نشــود و این هلدینگ در زمینه مسئولیت 
اجتماعی  کمک  حال اســتان بوده اســت.  وی ادامه داد: 
سال های زیادی اســت که گازهای همراه تولید نفت در 
کشــور سوزانده می شود در صورتی  که  باید با  جمع آوری 
 آنهــا امکان تبدیل به ســرمایه و ثــروت (تبدیل خوراک 
پتروشــیمی ها) فراهم می شــد.  وی با اشــاره به اینکه 
پالایشــگاه بیدبلند خلیج فارس هم اکنــون با ۴۰ درصد 
ظرفیت در حال فعالیت است، گفت: پیش بینی می شود 
 که  بعد از اجــرای کامل پروژه جمع آوری گازهای همراه 
تولید نفت، این پالایشــگاه به صددرصد ظرفیت برســد.  
استاندار خوزستان با اشاره به اینکه هلدینگ خلیج  فارس 
در قالب مســئولیت های اجتماعی خدمات چشمگیری 
را به اهالی  شهرســتان  بهبهان ارائه کرده اســت، افزود: 
معمولا تعهد صنایع پیش از بهره برداری مرسوم نیست 
اما پالایشــگاه بیدبلند متعهدانــه در  این رابطه  فعالیت 

داشته است. 

رئیس کمیسیون تلفیق:
می خواستیم کلیات بودجه را 

رد کنیم
رئیس کمیســیون تلفیق لایحــه بودجه ۱۴۰۰  �

گفت: مجلس در ابتدا می خواست کلیات بودجه 
را رد کند ولی این کمیسیون، ساختار و روش لایحه 
بودجــه را اصلاح کــرد. به گزارش صداوســیما، 
الیاس نادران با حضور در برنامه گفت وگوی ویژه 
خبری پنجشنبه شــب شبکه دو ســیما با اشاره به 
اینکه در کمیسیون تلفیق، افراد همدل، متخصص 
و با تجربه وجود دارد، افــزود: نماینده های دولت 
هم نهایت همدلی را با اعضای کمیسیون داشتند 
و اطلاعــات تخصصی و کارشناســی را در اختیار 
آنها گذاشــتند. او همچنیــن از مرکز پژوهش ها و 
دیوان محاســبات و دیگر کارشناســان نیز تشــکر 
کرد و گفت: مجلس در ابتدا می خواســت کلیات 
بودجه را رد کند، زیرا آشــوب و به هم ریختگی در 
ارقام و اعداد بودجه، بسیار زیاد بود. نادران افزود: 
کمیسیون تلفیق کار فوق العاده ای کرد و اطلاعات 
داخــل بودجه را علنی و افشــا کرد و بســیاری از 
ارقامی که اکنون به ارقام پیشنهادی دولت افزوده 
شده، ناشی از شفاف سازی ارقامی است که دولت 
در تبصره هــا، ردیف ها و جاهــای مختلف، پنهان 
کرده بود. رئیس کمیســیون تلفیق لایحه بودجه 
۱۴۰۰ با اشــاره به اینکه این کمیســیون، ساختار و 
روش لایحه بودجه را اصــلاح کرد، افزود: در آن 
جاهایی که اتکا به درآمدهای نفتی، بسیار زیاد بود 
با همراهــی نمایندگان دولت تلاش کردیم آنها را 
بــه اوراق مالی و به شــیوه های دیگر تأمین مالی 

بودجه، انتقال دهیم.
او گفت: به همین علت درآمدهای نفتی را در 
حداقل وضع قابل اعتماد و شــدنی بستیم و مازاد 
بر آن را به ســقف دوم موکــول کردیم که اگر این 
درآمدها محقق شد دولت اختیار داشته باشد آن 
را در سرفصل های تنظیم شده از جمله حوزه های 
عمرانــی، محرومیت زدایی و اشــتغال زایی هزینه 
کند؛ بنابراین بودجه دو ســقفی و دو زمانی دیده 
شــده است. عضو هیئت رئیســه کمیسیون تلفیق 
لایحــه بودجــه ۱۴۰۰ گفت: مالیات هــای حقوق 
را به گونــه ای در نظــر گرفتیم که به نفع اقشــار 

کم درآمد و حقوق های پایین تر باشد.
محمد رشــیدی افزود: تلاش کردیم حقوق و 
دســتمزد در این شرایط خاص تحریمی و کرونایی 
جبران شــود؛ همچنین مالیات هــای حقوق را به 
گونه ای در نظر گرفتیم که به نفع اقشار کم درآمد 
و حقوق های پایین تر باشد و افراد با حقوق پایین تر 
در مقایسه  با افراد با حقوق زیادتر، مالیات کمتری 
را پرداخــت کننــد و به ایــن ترتیــب، پرداخت ها 
عادلانه تر شــود. او با بیان اینکه براســاس لایحه 
دولت، میزان افزایش حقــوق کارکنان دولت ۲۵ 
درصــد در نظر گرفته شــد، ادامه داد: تا ســقف 
حقــوق پنج میلیــون تومــان را از مالیات معاف 
کردیم و حقوق پنج تا ۱۰ میلیون تومان ۱۰ درصد 
مالیــات بایــد بپردازنــد و عمــده حقوق بگیران، 
کمترین مالیات را می پردازند. رشــیدی گفت: یکی 
از اهداف کمیســیون تلفیق، ازبین بردن تبعیض ها 
در بودجه بود و سعی کردیم در نظام پرداخت ها 
نیز همسان ســازی درســتی انجــام بگیــرد، زیرا 
تبعیض ها و بی عدالتی ها موجب بدبینی می شود.
عضــو هیئت رئیســه کمیســیون تلفیق لایحه 
بودجه ۱۴۰۰ با اشــاره بــه اینکــه در این بودجه 
هفت محور را در نظر گرفتیم، افزود: حفظ قدرت 
خریــد مــردم، حمایت از اقشــار ضعیــف، رونق 
تولید و اشــتغال، محرومیت زدایــی، حذف رانت 
و کاهــش تبعیض، توجه ویژه به ســلامت مردم، 
توجــه ویژه به فرهنگ و خانــواده و فرزندآوری و 
مباحث جمعیتی و تقویت انضباط مالی و اصلاح 

ساختاری بودجه از جمله این محورهاست.
رئیس کمیسیون تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۰ هم 
گفت: بیــن ۷۰ تا ۸۰ درصد افکار خــود را درباره 
اصلاح ســاختار بودجه توانستیم انجام دهیم که 
بخــش زیادی از این میزان بــه علت ظرفیت های 
اجرائی دولــت، موجود بود یعنــی ظرفیت های 

اجرائی دولت هم در نظر گرفته شد.
الیاس نادران افزود: تصمیم نهایی کمیســیون 
تلفیق بر این شــد که افزایش ۲۵ درصدی حقوق 
برای همه حقوق بگیران دولت در نظر گرفته شود 
با سقف ۱۵ برابر حداقل حقوق یعنی تا حدود ۳۳ 

میلیون تومان.

افتتاح  بانــک تجارت  دولت آبا دی، مدیرعامل 
پالایشــگاه گاز بیدبلند خلیج فــارس را به عنوان 
بزرگ تریــن تأسیســات جمــع آوری و فــراورش 
گازهای همراه نفت کشور به رهبر معظم انقلاب، 
رئیس جمهــور و ملت شــهیدپرور ایــران تبریک 

گفت.
متن پیــام تبریک مدیرعامل بانــک تجارت به 

شرح زیر است:
باسمه تعالی

امروز دوم بهمن ماه سال ۱۳۹۹ با افتتاح یکی 
از بزرگ ترین پروژه های پالایشگاهی کشور با فرمان 
رئیس جمهــور محترم، فصل نوینــی در صنعت 
نفت، گاز و پتروشیمی میهن عزیزمان ایران گشوده 

می شود.
ابرپــروژه پالایــش گاز بیدبلنــد خلیج فارس 
به عنوان بزرگ ترین تأسیسات جمع آوری و فراورش 
گازهای همراه نفت کشــور با سرمایه گذاری ۳.۴ 

میلیارد دلاری امروز به چرخه  تولید وارد می شود؛ 
پالایشــگاهی عظیم که ســالانه ۱۳.۵ میلیون تن 
گاز تــرش از ان جی ال ۹۰۰ و ۱۰۰۰ و ۲.۲۵ میلیون 
تن گاز شــیرین از ان جــی ال ۱۲۰۰ و ۱۳۰۰ دریافت 
خواهد کرد و در صورت فعالیت با ظرفیت کامل، 
ســالانه تا ۷۱۰ میلیون دلار برای کشور درآمدزایی 

خواهد داشت.
این جانــب از طــرف خانــواده بانــک تجارت 
به عنوان یکــی از بانک های عامــل در این طرح، 
افتتــاح مگاپروژه پالایشــگاه بیدبلنــد را به رهبر 
معظــم انقــلاب، رئیــس دولت محتــرم و ملت 
شــهیدپرور ایران تبریــک عرض کــرده و اعتلای 
هرچه بیشــتر پرچم مقدس جمهوری اســلامی 
ایــران بر قله هــای اقتصــادی را از خداوند منان 

مسئلت دارم.
رضا دولت آبادی
مدیرعامل بانک تجارت

مدیرعامل بانک تجارت
افتتاح پالایشگاه بیدبلند را تبریک گفت


